
1.- Hola, Fabiola, com et va aquest primer any com a directora?
Molt atabalada, sincerament, j a que l'elecció de l'inspector va ser de cop i volta; per això vaig estar en un gran 
estat de xoc durant els primers dies.
A més, aquest és l'any de les novetats: PAC (Projecte d'Autonomia de Centre), l'IX l (projecte 
d'informatització de les aules).
Perquè ens puguem fer una idea de tota la feina que ha tingut i té, podem dir que només va tenir deu dies de 
vacances a l'agost.

2.- Què vas pensar quan van dir-te que series directora?
Vaig pensar que era un repte molt gran, molta responsabilitat. No sabia per on començar, però amb ganes i 
esforç tot s'aconsegueix.

3.- Et va costar trobar un equip directiu?
Sí, realment em va costar triar-lo. Vaig respectar molt les situacions personals dels companys. Primer, vaig 
pair jo la notícia i, després, vaig escollir els companys que tinguessin més possibilitats i ganes de fer-ho.

4.- Què t'agrada més, ser professora de mates o directora?
Ser professora de mates, sens dubte, tot i que no tinc la plaça de professora de mates, sinó la de pedagogia 
terapèutica.
Això no obstant, tot el que li proposen li agrada, s'agafa les coses positivament.

5.- Per què vas triar les matemàtiques a l'hora d'estudiar?
Perquè sempre m'han apassionat.
Però quan era petita, les proves que em feien per saber quina era la meva vocació, sempre em sortien oficis 
relacionats amb les arts plàstiques, però mai van agradar-me gaire.
Tal com diria el meu amic Pitàgores, la meva frase preferida és: “els nombres són el principi de totes les 
coses”.

6.- En què creus que ha de millorar l'institut?
En la convivència, hi ha d'haver un clima d'amistat més gran del que hi ha actualment...
Si tot això millorés, tots aniríem molt millor.

7.- Quins avantatges creus que té l'institut de Llagostera respecte d'altres instituts?
Primer de tot, que som un institut petit (actualment, uns 340 alumnes i uns 40 professors), ens coneixem tots i 
les relacions entre els professors són molt més càlides que en altres instituts, especialment a Batxillerat.

8.- Quines afícions tens?
M'agrada molt la lectura. Tinc molts llibres que m'agraden, però els que més són els Pilars de la Terra, Un Món 
sense fi, Cartes al meu fill.
Evidentment, sóc molt barcelonista, i m’encanten en Pinto i en Messi.
M'encanta la filosofia d'en Guardiola.
Vaig jugar a futbol sala fins als 40 anys.
M'agrada la música, en general, especialment l'Oreja de Van Gogh.

9.- Pots explicar-nos alguna anècdota sobre els teus anys com a professora?
(Riu sola) Vaig tancar una professora al departament sense adonar-me'n.
Pregunta d'examen: Què és un golf?
Resposta del nen: Esport a què juga la gent de molts diners!

En conclusió: ser professora és una aventura diària, però, tot i això, estimo la meva feina.


